香港足球總會有限公司

檔案編號: ML/LSK -066/05

二零零五年六月九日

致: 各傳媒機構

敬啓者:

ING 安泰曼聯盃 記者採訪安排

有關 ING 安泰曼聯盃中,所有本地、中國及澳門傳媒均需要獨立申請記者採訪證件*,每間機構限額爲最多 2 名文字記者及 2 名攝影記者,本會將根據需求而決定批核數目。此申請表只供非電子傳媒使用,所有電子傳媒請聯絡博思公關公司曾兆樟先生(電話: 2575-6995)。

如欲申請之傳媒機構,請於 7月9日(星期六)或之前 填妥以下表格並傳真至本會 2768-8825 (未有申請季證之傳媒需遞交相片一張)。 貴機構可於 7月18日(星期一)至7月20日(星期三)本會辦公時間內取證(星期一至五上午十時至下午一時及下午二時十五分至六時三十分)。逾期申請恕不接受。

請注意香港足球總會爲本季賽事而發給各傳媒機構之記者採訪證件在「ING安泰曼聯盃」中將不適用。 由於預計申請者眾,故此屆時所有攝影記者需要劃分兩批於兩邊龍門後面,請各傳媒遵從本會的規定。若本會發現申請有任何問題,本會將會聯絡各機構的負責人。

如有任何查詢,煩請致電 2193 7362 與本會區德偉先生聯絡。

總幹事

林俊某

林俊英 謹啓

註: 1. 此申請表只適用於本地、中國及澳門的非電子傳媒機構,

負責人姓名及蓋章:_____

2.	香港足球總會有權拒絕接納有關申請 ************************************		
	申請日期:		
機構名稱	:(中文)	(英文)	
<u>文字記者</u>			
1)	先生/小姐_ (中文姓名) Mr/Ms	(英文姓名)	
2)	<u> </u>	(英文姓名)	
攝影記者			
1)	先生/小姐_ (中文姓名) Mr/Ms	(英文姓名)	
2)	先生/小姐_ (中文姓名) M r/ M s	(英文姓名)	

THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED

Circular No.: ML/LSK-066/05

9 June 2005

To: Members of the Press

ING Manchester United Cup Re

Media Accreditation Subi.

Please kindly note that members of the Hong Kong, China PR and Macau press are required to apply for media accreditation* for the above captioned tournament. The maximum quotas of each organization are 2 persons for Written Press and 2 persons for Photographer and the number of accreditation issued is subject to the Association's decision. This application form is only for non-electronic media. For electronic media, please contact Mr. Macro Tsang, PR Plus at 2575-6995

For application, please fill in the below reply slip and return to us by fax 2768-8825 on or before Saturday 9 July, 2005. (One photo is required for the press without seasonal press pass) Please collect the Pass at the HKFA Office during office hour (Mon to Fri 10:00 am to 1:00 pm and 2:15 pm to 6:30 pm) between 18 to 20 July 2005. Late application is not accepted.

Please note all media accreditation issued by the HKFA previously is invalid for the ING Manchester United Cup. As the expected applications will be very huge, the photographers will be divided into two groups and allocated in the areas behind the two goal lines and much grateful that your staff can follow our instructions. If we find there is any problem in the application, we will contact the person-in-charge of your organization.

Should you have any questions, please contact Mr. David Au at 2193-7362.

Yours faithfully,	
/	
Must L	
1000	
3.4 . T	

Person in charge: Mr/Ms.

General Secretary

Martin Lam * Notes: 1. This application form is only for non-electronic press organization of Hong Kong, China PR and Macau. . . 2. The HKFA reserves the right to refuse any applications. ************************* Date of Application: Name of Organization: _____ (in English)____ (in Chinese, if any) Written Press (name in English) (name in Chinese, if any) 2) Mr/Ms. _____ (name in English) _____ (name in Chinese, if any) Photographer 1) Mr/Ms. _____ (name in English) _____ (name in Chinese, if any) 2) Mr/Ms. _____ (name in English) _____ (name in Chinese, if any)

Contact Phone No:

(Name and Chop)